
گروه بهمن رقیب مهرسان در 
فینال لیگ بسکتبال زنان شد

وکیلی: امسال  
جبران می کنیم

تیــم گــروه بهمــن تهــران بــا 3 
پیــروزی در مرحلــه نیمه نهایــی به 
فینــال لیــگ برتــر بســکتبال زنان 
صعــود کرد. تیم های گــروه بهمن 
تهــران و آکادمی بســکتبال ســحر 
در چهارمیــن دیــدار از مرحلــه 
نیمه نهایــی، جمعــه ۲۰ بهمــن بــه 
مصــاف هــم رفتنــد کــه در پایــان 
گــروه بهمــن 65 – 45 موفــق بــه 
شکســت حریــف شــد و بــا ســه 
پیــروزی در مرحلــه نیمه نهایــی 
فینالیســت شــد. مهــا عابــدی، 
ملــی  تیــم  له  19 ســا یکــن  ز با
بســکتبال و گــروه بهمن به همراه 
نگین رســولی پور یکی از بازیکنان 
تأثیرگــذار در فینالیســت شــدن 
گــروه بهمــن بــود. تیمــی کــه بایــد 
روز چهارشــنبه ۲4 بهمــن مــاه بــه 
مصاف مهرســان، دیگر تیم دیدار 
پایانــی بــرود. عابــدی کــه بعــد از 
فشــار بــازی حالــش بــد می شــود 
بعــد از بهبــود خوشــحالی اش را از 
صعود نشــان می دهد و می گوید: 
»بازی ســختی بود ولی اســتحقاق 
فینالیســت شــدن را داشــتیم.«

امــا فرنــاز طاهرپور، ســرمربی تیم 
گــروه بهمــن در ایــن بــازی فشــار 
زیادی روی خود احســاس می کرد 
کــه مبــادا فینالیســت نشــود. او 
بعــد از عبــور از گــروه الــف مرحلــه 
مقدماتــی کــه همــه آنهــا در جمع 
چهــار تیــم برتــر بودنــد بــا بــرد 
روحیه بخــش در دیــدار چهــارم 
نیمه نهایی گفت: »گروه مشکلی 
در مرحلــه مقدماتــی داشــتیم و 
در نیمه نهایــی هــم چهــار بــازی 
کادمــی  ســخت انجــام دادیــم. آ
ســحر تیــم خوبــی اســت کــه دو 
بازیکــن خارجــی خوش تکنیــک 
داشــت. همه می داننــد که کیمیا 
یزدیان تهرانی نیز باتجربه و خوب 
اســت. هــر چنــد مهســا تقــی زاده 
گارد خوبشــان آســیب دیــده بود. 
در کل بــازی بــرد و باخــت دارد و 
خوشــحالم کــه ســهم بــرد مــال ما 
بــود. بــازی فینــال هــم روز دیگری 
بــرای تیــم مــا اســت، ان شــاءالله 
بتوانیــم بــا شکســت مهرســان 
قهرمــان شــویم چون خیلــی بازی 

داشــتیم و آماده ایــم.«
در ضمــن دلارام وکیلــی، کاپیتــان 
تیــم گروه بهمــن در خصوص این 
رقابــت می گویــد: »فکــر می کنــم 
ســر  پشــت  را  ســختی  ســری 
گذاشــتیم، تیم بســیار خوبی بود. 
بایــد تبریــک بــه آنها گفــت ولی ما 
از ابتدا تیم را برای قهرمانی بســته 
بودیــم و فصــل گذشــته بــه خاطر 
یکســری بدشانســی بــه فینــال 
نرســیدیم. امســال عزم مــان را 
جــزم کردیــم و برایش عرق کردیم 
و تمریــن زیــاد انجــام دادیــم. بــه 
هــر حــال خــوب بــازی کردیــم و 
توانســتیم ســری نیمه نهایــی را 
بــا پیــروزی پشــت ســر بگذاریم.«

او در ادامــه بــه فینــال مقابــل 
 : می کنــد ه  ر شــا ا ن  ســا مهر
»مهرســان تیــم خوبــی اســت و 
ملی پوشــان خوبــی در اختیار دارد 
و امیــدوارم کــه بــازی جــذاب و 
تماشاگرپســندی ارائــه دهیــم و 
ســهم مــا بــرد باشــد و هــر کســی 
حقــش هســت قهرمــان شــود.«

در ایــن فصــل دو تیــم تــازه وارد به 
نام های آکادمی ســحر و مهرسان 
به نیمه نهایی رســیدند. وکیلی در 
پاسخ به این سؤال که قدمت تیم 
بــر تــازه واردی می چربد، می گوید: 
»اصــاً بحــث قدمــت نیســت. 
هــر چهــار تیــم پایانــی بازیکنــان 
خوبــی دارنــد، مهرســان خارجی و 
ملی پوشــان خوبی دارد. امیدوارم 
اسپانســرها بماننــد و هــر چقــدر 
تعــداد آنهــا بیشــتر باشــد مــا هــم 
خوشــحال تریم و رقابــت بیشــتر 
و بهتــری می کنیــم. ان شــاءالله 
کــه تازه واردهــا تیمداری شــان را 
ادامــه بدهنــد و ســالیان ســال در 

لیــگ بماننــد.«
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 zنقل قول

پریسا غفاری
روزنامه نگار

امیر عزیزی پور:

وظیفه داشتم در راهپیمایی حاضر شوم

رئیــس فدراســیون اســکواش کــه در راهپیمایی ۲۲ بهمن شــرکت داشــت 
گفــت: »بــه خاطــر ســالگرد پیــروزی انقــاب اســامی وظیفــه داشــتیم بــه 
نمایندگــی از جامعــه اســکواش حاضــر شــویم. ایــن راهپیمایــی نشــان داد 
همــه کشــورهای غــرب و کشــورهایی کــه تفکــر ایــن را دارنــد تــا کاری علیه 
جمهــوری اســامی کننــد، کامــاً در اشــتباه هســتند. بایــد به شــعار تــا پای 
جــان بــرای ایــران، توجــه کرد چــرا که به هر شــخص حس غــرور می دهد.«

غلامرضا شعبانی بهار:

ورزشکاران همیشه کنار انقلاب هستند

 شعبانی بهار رئیس فدراسیون تیروکمان درباره حضور در راهپیمایی ۲۲ بهمن 
گفت: »هر ســال نهال انقاب تنومندتر می شــود. با حضور در چنین مراسمی، 
احســاس می کنید این انقاب پشــتوانه مردمی دارد و آحاد مردم دانشــگاهی، 
دانش آمــوزی و مدیــران حضور دارند. جامعه ورزش هم همیشــه همراه مردم 
بودند. آنها به فرامین مقام معظم رهبری حســاس هســتند و هر جا احســاس 

شــود این انقاب نیاز به حضور جامعه ورزش دارد، همراه مردم هســتند.«

 آرش میراسماعیلی:

حضور مردم مشت محکم به دهان دشمنان بود

رئیس فدراسیون جودو در راهپیمایی ۲۲ بهمن ماه گفت: »وقتی خود آدم 
در اینجــا حضــور پیــدا می کنــد و این حضور پرشــور مــردم را می بیند،انگیزه 
بســیار خوبــی می گیــرد.  حضــور ایــن جمعیــت، مشــت محکمــی اســت به 
دهــان دشــمنانی که می خواهند بــه مردم ایران ظلم کنند. مردم همیشــه 
ثابــت کرده اند که پشــت هم هســتند وهمیشــه جــواب این گونــه ظلم ها و 

محرومیت هــا را داده انــد. ما همیشــه پای این نظام هســتیم.«

دوشنبه   23 بهمن 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7517  

انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

آرش عبدی
روزنامه نگار

هر ساله حضور مردم 
ایران در راهپیمایی 

22 بهمن ماه پررنگ تر 
و باشکوه تر می شود 

و این نشانگر آن 
است که علاوه بر 

اینکه رهبر معظم 
انقلاب و خون شهدا 

پشت این نظام و 
انقلاب هستند، 
مردم نسبت به 

آرمان های انقلاب 
همواره پایبند و پیرو 

خون شهدا هستند

 هیچ بانوی 
مدال آوری در المپیک 

نداشتیم اما بعد 
از انقلاب این مورد 
را داشتیم. قبل از 

انقلاب در دو رشته 
مدال آورده بودیم 

اما بعد از آن در 
بسیاری از رشته ها 
مدال آوردیم. این 

نشان می دهد 
انقلاب ظرفیت های 

اقشار جامعه را 
با شناسایی و 

خودباوری ایجاد کرد.

حضور جامعه ورزش در راهپیمایی 22 بهمن

پرشور مثل همیشه

جشن بزرگ چهل و پنج سالگی انقاب 
اسامی ایران روز گذشته با حضور اقشار 
مختلف مردم در سراسر کشورمان 
برگزار شد. در این مراسم، جامعه 
ورزش مانند هر سال حضور پرشور و 
پررنگی داشتند و نشان دادند همواره 
به آرمان های نظام مقدس جمهوری 

اسامی پایبند و متعهد هستند.

وزیر ورزش و جوانان: مردم به 
آرمان های انقاب و خون شهدا پایبند 

هستند
کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 
در حاشیه این راهپیمایی اظهار داشت: 
ابتدا 45 سالگی انقاب اسامی را به 
مردم عزیز ایران تبریک می گویم. به 
هر حال هر ساله حضور مردم ایران 
در راهپیمایی ۲۲ بهمن ماه پررنگ تر 
و باشکوه تر می شود و این نشانگر این 
است که عاوه بر اینکه رهبر معظم 
انقاب و خون شهدا پشت این نظام 
و انقاب هستند، مردم نسبت به 
آرمان های انقاب همواره پایبند و پیرو 

خون شهدا هستند.
وی افزود: ان شاءالله سال به سال این 
حضور پررنگ تر باشد. ان شاءالله این 
موفقیت ادامه خواهد داشت. قطعاً تا 

پای جان برای ایران. وزیر ورزش و جوانان 
گفت: ورزشکاران بدانند هر مدالی که 
در میادین مختلف کسب می کنند، 
هر پرچمی که به اهتزاز درمی آید و 
هر سرودی که نواخته می شود باعث 

خوشحالی مردم ایران می شود.

مدیــرکل ورزش و جوانــان تهــران: در 
کنــار مــردم ســالگرد پیــروزی انقــاب 

اســامی ایــران را جشــن می گیریــم
علی جوادی، مدیرکل ورزش و جوانان 
استان تهران نیز با حضور در مراسم 
راهپیمایی گفت: در کنار آحاد مردم 
سالگرد پیروزی انقاب اسامی ایران را 
جشن می گیریم. به اتفاق ورزشکاران 
استان تهران در کنار مردم عزیز بسیار 
خوشحالیم که توانستیم با ورزش، 
ظرفیت های نوجوانان و جوانان را به رخ 
جهانیان بکشیم. استان تهران بسیاری 
از رویدادهای خودش را برای دهه فجر 
متمرکز کرده است. وی افزود: 1443 
برنامه در بخش های جوانان، فرهنگی، 
ورزش همگانی و قهرمانی داشتیم و 
همینطور در خصوص زیرساخت های 
ورزشی برنامه ریزی کردیم. افتخار 
داشتیم به همراه مقام عالی وزارت 
و استانداری تهران، بزرگترین سالن 
ورزشی غرب تهران در شهر قدس 
را افتتاح کنیم و همینطور مجموعه 
تنیس را در شهریار و همینطور در تمام 
شهرستان ها پروژه های ورزشی داریم 

که تقدیم مردم تهران خواهیم کرد.
مدیر کل ورزش و جوانان استان تهران 
در خصوص استقبال مردم گفت: 
امروز جامعه ورزش تهران در غرفه 
وزارت ورزش جوانان به همراه رؤسای 
هیأت های ورزشی و مربیان حضور 
دارند تا بتوانیم جشن و شادی را با 
مردم سهیم باشیم. وزیر ورزش در 
غرفه حضور داشتند. برخی رؤسای 
فدراسیون ها را من در اینجا دیدم. 
سرمربیان تیم های ملی حضور داشتند 
و الحمدالله مردم و مسئولین حضور 
نها  آ ر  لی داشتند. حضو ر فعا بسیا

نشاطی را در بین مردم ایجاد می کند.
وی عنوان کرد: 1۸ پروژه برنامه ریزی 
شده داشتیم که یک پروژه دیگر هم در 
این روزها اضافه شد. ما فکر نمی کردیم 
این پروژه نرسد اما با فعالیت جهادی، 
پروژه نوزدهم هم رسید که ان شاءالله 
در روزهای آینده هم افتتاح خواهد شد.
جوادی در مورد مقایسه ورزش ایران 
با ورزش پیش از انقاب اسامی، 
خاطرنشان کرد: ما هم در حوزه 
زیرساخت ها و هم در حوزه تنوع و 
تعداد مدال ها و هم در موضوع ورزش 
همگانی غیرقابل مقایسه با قبل از 
انقاب اسامی هستیم. در سال 5۷ با 
35 میلیون نفر، سرانه فضای ورزشی 
کشور ۰/۲ متر مربع بوده اما در سال 
1395، با ۸5 میلیون نفر، سرانه ورزشی 
کشور ۰/۸ متر مربع شده است. هیچ 
بانوی مدال آوری در المپیک نداشتیم 
اما بعد از انقاب این مورد را داشتیم. 
قبل از انقاب در دو رشته مدال آورده 
بودیم اما بعد از آن در بسیاری از رشته ها 
مدال آوردیم. این نشان می دهد انقاب 
ظرفیت های اقشار جامعه را با شناسایی 
و خودباوری ایجاد کرد. بسیاری از آمار ها 
هم وجود دارد که فراتر از گفتمان 

ماست و باید آنها را تبیین کنیم.

رئیس فدراسیون تنیس روی میز:
 راهپیمایی ۲۲ بهمن ماه مشت 

محکمی بر دهان مخالفین انقاب است 
مهرداد علی قارداشی رئیس فدراسیون 

تنیس روی میز با حضور در مراسم 
راهپیمایی ۲۲ بهمن اظهار داشت: 
همه ساله و از زمانی که به یاد داریم، 
وظیفه خود می دانستیم که ادامه 
دهنده راه شهدا باشیم؛ شهدایی که 
از زمان انقاب شکوهمند اسامی 
گرفته تا دوران دفاع مقدس زحمات 
زیادی کشیدند و امروز ارزش های 
خون شهدا به بار نشسته و باید در 
شرایط تحریم های ناجوانمردانه مردم 
عزیز ایران دست در دست هم بدهند 
و هر کسی در هر پستی که برعهده 
دارد باید پرشور و با نشاط حضور 
یابد و باعث پیشرفت و توسعه کشور 
شود. وی افزود: راهپیمایی ۲۲ بهمن 
ماه مشت محکمی است بر دهان 
نهایی که فکر  لفین انقاب و آ مخا
می کنند مشارکت مردم کمرنگ تر 
شده است ولی امروز می بینیم که مردم 
با شور و با نشاط پشتیبان جمهوری 
اسامی هستند و وظایف خود را به 
خوبی انجام می دهند. قارداشی در 
خصوص رویدادهای پیش  روی تنیس 
روی میز ایران هم گفت: در حال حاضر 
اردوی مشترکی در رده های سنی 
نوجوانان و جوانان با ترکمنستان داریم 
که اردوی دختران در ورزشگاه شهید 
شیرودی برگزار شده و اردوی پسران 
در باشگاه انقاب است. روز سه شنبه 
هم تیم های ملی زنان و مردان به فینال 
قهرمانی جهان اعزام می شوند که این 
رویداد با حضور 4۰ کشور برتر جهان در 
کره جنوبی برگزار می شود و ما با تیم های 
کامل در این رقابت ها که انتخابی 

المپیک هم هست، شرکت می کنیم.

معــاون ورزش بانــوان وزارت ورزش و 
جوانــان:

جامعــه ورزش افتخارآفرینی هایــش را 
ــه می کنــد ــه نظــام هدی ب

مریم کاظمی پور معاون توسعه ورزش 
بانوان وزارت ورزش و جوانان با حضور 
در راهپیمایی ۲۲ بهمن اظهار داشت: 
این حماسه بزرگ و حضور افتخارآفرین 
ملت ایران در حمایت از نظام جمهوری 

اسامی که نظام آزادگی و پایمردی 
است را تبریک می گویم. جامعه ورزش 
به سهم خودش در طی سال همه 
افتخارآفرینی هایش را به نظام هدیه 
می کند و ما امیدواریم در سال پیش رو 
که سال سختی برای ورزش ایران است، 
مثل سال گذشته ورزشکاران ما در 
کسب سهمیه المپیک و افتخارآفرینی 

در صحنه بزرگ المپیک بدرخشند.
وی افزود: خدا را شکر در سالی که 
گذشته ورزش زنان ایران توانستند 
سهم بسزایی در افتخارآفرینی ها داشته 
باشد. کسب بالغ بر 1۸۰۰ مدال رنگارنگ 
در رشته های تیمی و انفرادی طی ۲ سال 
و نیمی که از دولت سیزدهم می گذرد 
نمادی از موفقیت ها و اثرگذاری هاست.

معاون توسعه ورزش بانوان وزارت 
ورزش در واکنش به کسب نخستین 
ل  5 مدا لمپیک و کسب  ا سهمیه 
یی توسط دختران  بازی های آسیا
ورزشکار ایران گفت: یکی از رویکردهای 
مهم ما در ماه های آینده، حمایت ویژه 
از دختران و رشته های ورزشی است که 
قرار است در المپیک پاریس حضور 
داشته باشند یا کسب سهمیه کنند. 
تعداد زیادی از امیدهای کسب سهمیه 
ما در ماه های آینده محقق خواهد شد 
و امیدواریم این رویا را محقق کنیم که 
با بیشترین تعداد بانوان در المپیک و 
پارالمپیک پاریس حضور پیدا کنیم و 

بدرخشیم.


